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Datum 5 november 2014 – van 20.00 tot 21.30 uur 

1. Goedkeuring verslag 7 oktober 2014. 

 

Het verslag van de vorige vergadering van 7 oktober 2014 wordt zonder opmerkingen 

goedgekeurd. 

2. Uitgebreide toelichtingen, zoals bepaald in artikel 53 van het decreet van 6 juli 

2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, door bestuurders van de 

stad in de intergemeentelijke verenigingen door de volgende afgevaardigden: 

 

1) Toelichting door de heer Walter Schroons over het beleid van de 

intergemeentelijke vereniging CIPAL en de uitoefening van zijn mandaat. De 

heer Walter Schroons overloopt de toelichtingsnota bij het beleid van Cipal (ter zitting 

uitgedeeld). 

Daarbij gaat hij in op de dienstverlening, de kerntaken herleid tot drie boodschappen 

(samenwerken, beleidsondersteuning, IT-expertise), de Cipal-beleidsorganen. 

Vervolgens wordt ingegaan op de spin-offs van Cipal dv: Brocade 

(bibliotheektoepassing), Green Valley (procesbeheersing) en Woonpartners (software 

voor huisvestingsmaatschappijen). 

Cipal telt 283 personeelsleden, waarvan 133 bij Cipal dv. 

Ten slotte wordt ingegaan op de financiële cijfers.  Het negatief bedrijfsresultaat is het 

gevolg van een actieve investeringspolitiek.  Het eigen vermogen en kaspositie stijgt 

echter.  Momenteel wordt vooral gekozen om te investeren in productontwikkeling. 

Cipal geeft getrouwheidskortingen aan de klanten. 

De begroting 2015 wordt in december 2014 voorgelegd aan de algemene vergadering. 

Aangezien ook Vlaanderen IT-diensten zal aanbieden is het belangrijk dat Cipal goede 

afspraken maakt hierover.  

 

Vraag Rita Van den Bossche:  

Zullen de IT-diensten van Vlaanderen een effect hebben op Cipal?  

 

Antwoord :Vermoedelijk zal Vlaanderen meer doen dan enkel hardware aanbieden. 

 

Vraag Kristof Calvo:  

Welke software heeft Mechelen van Cipal?  

 

Antwoord: Recent Nestor (bouwvergunning – digitale bouwvergunning), Olympus 

(boekhouding, strategische planning), Hera (bevolkingsregisters). 

 

 

 

 



 

 

 

2) Toelichting door de heer Koen Anciaux, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging FINILEK en de uitoefening van zijn 

mandaat. 

De heer Koen Anciaux is verontschuldigd.  Mevrouw Greet Geypen overloopt de 

voorziene activiteiten en te volgen strategie 2015 (ter zitting uitgedeeld). 

Daarbij wordt ingegaan op: 

- Financiering van strategische participaties in Publigas, Publi-T, Electrabel Customer 

Solutions, Electrabel Green Project Flanders, Telenet (belangrijk is dat er opnieuw 

dividenden worden uitgekeerd) 

- Financieringsopdrachten mbt de kapitaalparticipatie in Iverlek 

- Financiering van investeringen door steden/gemeenten 

- Extranet van Finilek 

 De daling van de dividenduitkering ECS heeft geleid tot de uittreding van de gemeenten 

uit ECS na onderhandelingen. 

 

 Vraag Kristof Calvo:  

 Welke pistes mbt opbrengst van de uittreding?  

  

 Antwoord: De bestaande strategische participaties (Publi-T, Green Project Flanders, …) 

kunnen daarvoor worden gebruikt of gewoon uitbetalen aan de aandeelhouders. 

 

3) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IVERLEK en de uitoefening van 

haar mandaat. 

Mevrouw Greet Geypen overloopt de halfjaarlijkse informatienota 2014 (ter zitting 

uitgedeeld). 

Volgende zaken worden toegelicht: 

- Marktwerking in 2014 (distributienettarief, tarieven Elia, hernieuwing aanwijzing 

distributienetbeheerders elektriciteit, hernieuwing werkmaatschappij Eandis, exit van 

de privé-partner (de zgn Electrabel-exit middels een kapitaalsvermindering), 

certificaten groene stroom en warmtekracht, afschakelplan energieschaarste 

(informatieverstrekking) 

- Algemeen beleid (warmtenetten, samenaankoopdossiers energie, klantenkorting 

aardgasuitbreidingen, investeringsbudget, investertingsplannen 2015-2017, 

forfaitaire prijzen verkavelingen) 

- Dienstverlening 

o Distributienetbeheer (slimme meters, voetpadherstel, openbare verlichting, 

decentrale productie, slimme windenergie) 

o Sociaal (sociale energieleverancier, oplader budgetmeterkaart, energiescans) 

o Ecologisch: energiediensten lokale besturen, duurzame mobiliteit, REG-

premies, acties aardgas, campagne ‘Ga voor een 100 procent warm nest’) 

- Werkmaatschappij Eandis  

o Financiële rating 

o Financieringsbehoefte 

o Memorandum verkiezingen 2014 

o Minder Hinder 

o Ombudsdienst-klachtenbehandeling 

o EVA-project (oplaadpalen) 

o Magazine (Eandismagazine) 

 

Vraag Kristof Calvo:  

Huis-aan-huis blad is eigenlijk achterhaald – kunnen we niet voorstellen om 

dergelijke info te integreren in onze reguliere communicatie.   

 

Antwoord: De geesten zijn daar niet klaar voor, werd reeds verscheidene malen 

aangekaart. 

 

 

 



4) Toelichting door mevrouw Greet Geypen, afgevaardigde van de stad, over het 

beleid van de intergemeentelijke vereniging IGEMO en de uitoefening van haar 

mandaat. 

Mevrouw Greet Geypen overloopt het verslag betreffende de uitvoering van het 

bestuursmandaat en toelichting inzake de krachtlijnen van de intergemeentelijke 

vereniging betreffende het werkingsjaar 2014  (ter zitting uitgedeeld). 

Daarbij worden volgende zaken overlopen: 

- Bestuursorganen 

- Personeelsbeleid (daling van personeelsbestand in anticipatie op de daling van de 

omzet) 

- Dienstverlening door Igemo (met aandacht voor omgevingsvergunning, mobiliteit, 

duurzame ontwikkling; Mechelen heeft raamcontract gesloten met Igemo voor de 

structuurplanning) 

- Algemeen bedrijfsniveau   

 

 Vraag Kristof Calvo:  

 Heel heterogeen pakket (heel breed)?  

 

 Antwoord: Igemo speelt in op behoeften van gemeenten (vb regionale archeologie, 

regionaal erfgoeddepot) 

  

 Vraag Kristof Calvo:  

 RESOC streekpact en Igemo; hoe spoort dat samen?  

 

 Antwoord: Takenpakket ligt dicht bij opdrachten van RESOC.  Aanbod Igemo houdt 

rekening met vraag gemeenten. 

 

5) Toelichting door mevrouw Rita Van den Bossche, afgevaardigde van de stad, 

over het beleid van de intergemeentelijke vereniging IVAREM en de uitoefening 

van haar mandaat. 

Mevrouw Rita Van den Bossche geeft toelichting aan de hand van een toelichtingsnota 

(ter zitting uitgedeeld). 

Daarbij worden volgende zaken overlopen: 

- Bijdragen van de gemeenten 

- Begroting 2015 

- Ondernemingsstrategie 2015 (besparingen, dienstverlening, materiaalkringlopen) 

 

De bijdragen die worden gevraagd aan de gemeenten blijven behouden.  Het is de 

bedoeling om de schuldgraad te verminderen. 

Ivarem is sterk onderhevig aan externe invloeden (marktprijzen van bvb oud papier). 

Er worden besparingsvoorstellen uitgewerkt en die worden besproken in de 

besparingscommissie. 

Nieuw project ophalen roze zakken, inzameling groenafval, proefproject zwerfvuil (in 

Lier), project identificeerbare afvalrecipiënten, afvalpreventie, SLA’s met de gemeenten 

zijn een aantal nieuwe initiatieven in 2015. 

 

Vraag Hamid Riffi :  

Containerpark is vrij duur voor de doorsnee Mechelaar.   

 

Antwoord: Er bestaan verschillende tariefsystemen (bvb weegbruggen); grof vuil is niet 

recycleerbaar en is derhalve zeer duur.  De prijs voor de verwerking wordt 

doorgerekend.   

 

6) Toelichting door mevrouw  Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad,  

    over het beleid van de intergemeentelijke vereniging PONTES en de uitoefening 

    van haar mandaat.  

    Mevrouw Kathleen Den Roover overloopt de toelichtingsnota van PONTES (ter zitting  

    uitgedeeld. 

 

    Hierbij wordt een overzicht gegeven van: 

Doel van de vereniging, dienstverlening 

Statistische gegevens (lichte stijging van plechtigheden, koffiekamers status quo) 



Geplande projecten 2014-2015, Milieu en wetgeving 

Aanvullend wordt gesteld dat er de laatste jaren sterk werd ingezet op een meer 

klantgerichte aanpak met een vernieuwde ploeg van medewerkers. 

 

 

7) Toelichting door mevrouw Katleen Den Roover, afgevaardigde van de stad, 

over het beleid van de intergemeentelijke vereniging PIDPA en de uitoefening 

van haar mandaat.  

Mevrouw Kathleen Den Roover overloopt het toelichtingsdocument bestuurders – 

begroting 2015 met bijhorende powerpoint (ter zitting uitgedeeld). 

In de toelichting wordt gefocust op de begrotingsmethodiek, de belangrijkste 

uitdagingen in 2015, de uitgangspunten voor de opmaak van de begroting 2015 en de 

belangrijkste elementen met effect op het resultaat en de begroting (tariefverhoging 

drinkwater, hogere vergoeding door de gemeenten), het begrotingsresultaat. 

Er worden een aantal nieuwe investeringen voorzien in 2015. 

Pidpa bereid zich voor op afschakeling elektriciteit waar dit voor waterpompen etc een 

grote impact zou hebben (generatoren, datatransmissie, …). De negatieve effecten van 

een eventuele afschakeling worden zo goed mogelijk in kaart gebracht. 

 

Vraag Rita Van Den Bossche: waternet kan een warmtenet worden (onlangs gehoord) 

 

 

 

Verslaggever: Erik Laga 

 

 

 

 


